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Zapytanie 

 

w sprawie: uporządkowania zieleni wokół przystanku autobusowego Zachodnia - Manufaktura w 

kierunku północnym 

 

 

W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy jest możliwe uporządkowania 

zieleni wokół przystanku autobusowego Zachodnia - Manufaktura w kierunku północnym? Niedawno 

co Park Staromiejski był odnawiany, a rejon ten wygląda jak na załączonym zdjęci. W ocenie 

mieszkańca wynika to stąd, że rowerzyści omijają pieszych jadąc za wiatą i w ten sposób niszczą 

trawnik. Czy zatem możliwe jest posadzenie niskich krzewów, aby zagrodzić przejazd po ścieżce i 

zasianie nowej trawy? A może istnieją inne rozwiązania zapobiegające niszczeniu zieleni.  

 

 

W załączeniu 

- zdjęcie 

 

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

 

 


